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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 589/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Σύσταση επιτροπής εκτίμησης ζημιών και 
ελέγχου της στατικής επάρκειας 
αρδευτικής διώρυγας (περιοχή Μέσης) 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-11-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 

Με το αριθ. 22769/19-10-1999 έγγραφο της 12ης Συνοικίας (Μέση) του 
Δήμου Βέροιας ενημερώθηκε το Τεχνικό Τμήμα για καταστροφές που προκλήθηκαν 
στις 15-10-1999 από νερά που διοχετεύθηκαν στις περιοχές Κεραμαριό και  Λάκες 
του συνοικισμού, ύστερα από ζημιά που προκλήθηκε στην διώρυγα που τροφοδοτεί 
τον Υδροηλεκτρικό Σταθμό Μακροχωρίου. 

Προκειμένου να εκτιμηθεί το ύψος των ζημιών σε μικρά τεχνικά της 
περιοχής καθώς και η ασφάλεια του αγωγού μεταφοράς νερού, παρακαλούμε να 
συσταθεί ανάλογη επιτροπή που θα εισηγηθεί στο Δ.Σ., ώστε να αποφασίσει 
ανάλογα. Η σύνθεση της επιτροπής προτείνεται να αποτελείται από : 

1.Τον προϊστάμενο του Τεχνικού Τμήματος. 
2.Ένα τεχνικό υπάλληλο του Δήμου. 
3.Έναν εκπρόσωπο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
4.Έναν εκπρόσωπο του ΤΕΕ. 
5.Έναν τεχνικό-υπάλληλο της ΔΕΥΑΒ. 
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει σχετικά. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Στις 15/10 έγινε μία ζημία στο αρδευτικό κανάλι στη διώρυγα 
μηδέν, στο ύψος του αγροκτήματος Μέσης. Άνοιξε το φράγμα σε κάποιο σημείο και 
διέφυγε όλο το νερό. Ευτυχώς πρόλαβε η ΔΕΗ  το κλεισε και οι ζημίες 
περιορίστηκαν μόνο σε υλικά πράγματα. 
 Διαβιβάσαμε έγγραφο στη ΔΕΗ ζητώντας την αποκατάσταση ζημιών και τις 
αποζημιώσεις στα κτήματα που έπαθαν ζημία. Η ΔΕΗ μ' ένα κλιμάκιο από 
επιθεωρητές από την Αθήνα, μας ζήτησε ν'αποζημιώσουμε εμείς την ζημία και την 
καθυστέρηση που είχε στην παραγωγή ενέργειας. Στο σημείο αυτό που έγινε το 
σπάσιμο του φράγματος, υπάρχει ένας υπόγειος αγωγός ο οποίος όταν 
κατασκευάστηκε το φράγμα το 1958, ήταν εκεί μια κοίτη χειμάρου που πήγαινε τα 
όμβρια της πόλης στο 66. Αυτός ο αγωγός σωληνώθηκε και πέρασε κάτω από το 
φράγμα. Με τις τελευταίες βροχοπτώσεις  ενεργοποιήθηκε όλος ο υδροφόρος 
ορίζοντας. 
 Δήμαρχος :Υπάρχουν  τελεσίδικες δικαστικές αποφάσεις όπου αναγνωρίζουν 
40%  συνυπαίτιο αποζημίωσης  τον ΓΟΕΔ και 60% τη ΔΕΗ. Η άποψή μου είναι : 
1)Να συσταθεί αυτή η επιτροπή και να κάνει εκτίμηση των ζημιών 2)Να  στραφούν 
οι ιδιώτες με αγωγές κατά της ΔΕΗ και κατά τον ΓΟΕΔ.Το έργο αυτό το 
κατασκεύασε ο ΓΟΕΔ. Το χρησιμοποιεί η ΔΕΗ για το "ΗΣ  Μακροχωρίου". 

Στεγανοποίησαν με κοινή χρηματοδότηση το έργο  (60% και 40%). 
Να βοηθήσουμε τους κατοίκους όσο μπορούμε στις αγωγές που πρέπει να 

στρέψουν κατά τον ΓΟΕΔ και της ΔΕΗ για να τους  αποζημιώσουν. Πιστεύω ότι και 
ο ένας οργανισμός και ο άλλος, θα είναι πρόθυμοι  να  προχωρήσουν  σε μία 
συμβιβαστική αποζημίωση.Η αντιδικία δεν τους συμφέρει γιατί θα τους βαρύνει με 
επιπλέον τόκους. 

Η πρόταση είναι  να γίνει αυτή η επιτροπή όπως περιγράφετε. 
Ποτουρίδης :Ο αγωγός, κατά την εκτίμηση της υπηρεσίας αλλά και της 

τεχνικής υπηρεσίας της ΔΕΥΑΒ, πρέπει να ελεγχθεί γιατί είναι σάπιος σ΄όλο του το 
μήκος. Επίσης υπερπληρώνεται με ποσότητες νερού που είναι παραπάνω από τις 
αποχές του. Πρέπει κάποιοι να τον ελέγξουν και να βγάλουν ένα πόρισμα. Έτσι ώστε 
αν εγκυμονεί κινδύνους να μην έχουμε ζημιές ανεπανόρθωτες. 



Σκοδράνης Αβραάμ, συν/κός σύμβουλος :Την ημέρα που έγινε η πλημμύρα 
πήρα τηλέφωνο τη ΔΕΗ και με στείλανε στη Σφηκιά. Ο κ. Θεοδορακόπουλος, ο 
Δ/ντής, πήρε τα στοιχεία μου.Μετά από 2 μέρες ήρθε ένα άτομο, έλεγξε τη ζημία που 
έπαθα κι έφυγε. 

Πρόεδρος  Σ.Σ.Αυτό το κανάλι, κατασκευάστηκε το 1958 αλλά 
λειτουργούσε σε μία ποσότητα νερού  που χρησιμοποιούνταν μόνο για ποτίσματα. 
Όταν έγινε το εργοστάσιο της ΔΕΗ στο Μακροχώρι, πρόσθεσαν επιπλέον 1 μέτρο 
τσιμέντο με αποτέλεσμα πολλές φορές το νερό να ξεκολάει το τσιμέντο και να φθάνει 
στο χώμα. 

Ευτυχώς την ημέρα που έσπασε το κανάλι, δεν ήταν σε πλήρη ροή. Αν  
σπάσει κάποια στιγμή  που θα είναι σε πλήρη ροή, θα θρηνήσουμε θύματα. 

Αυτή τη στιγμή το κανάλι είναι σταματημένο και φαίνονται όλες οι ρωγμές. 
Πρόεδρος :Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
Κουκουρδής :Πριν από 2 χρόνια έγιναν μερικές πρόσθετες εργασίες.Τις 

εργασίες αυτές τις  έκανε η ΔΕΗ για να βάλει αυτές τις περισσότερες ποσότητες 
νερού. 

Επομένως η ευθύνη είναι της ΔΕΗ. Αν συνεχίσει η ροή του νερού μ' αυτές 
τις ποσότητες, θα υπάρχουν προβλήματα. 

Πρόεδρος :Εγκρίνει το σώμα; 
Σύμβουλοι :Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-11-99 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Το με αριθ. 22769/19-10-99 έγγραφο της 12ης Συνοικίας (Μέση). 
3.- Την ανάγκη να συσταθεί επιτροπή προκειμένου να εκτιμηθεί το ύψος των ζημιών 
σε μικρά τεχνικά της περιοχής καθώς και η ασφάλεια του αγωγού μεταφοράς νερού. 
4.-Τις προτάσεις των φορέων για ορισμό εκπροσώπων τους στην πιο πάνω επιτροπή. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Συστήνει επιτροπή εκτίμησης ζημιών και ελέγχου της στατικής επάρκειας 
αρδευτικής διώρυγας (περιοχή Μέσης), αποτελούμενη από τους: 
1. Προϊστάμενο του Τεχνικού Τμήματος Δήμου Βέροιας. 
2.  Μαρούλα   Γεωργιάδου, υπάλληλο Τεχνικού Τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3. Παύλο Κότσιρα, εκπρόσωπο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών Ν. Α. Ημαθίας. 
4.Βασίλειο Ηλιόπουλο, εκπρόσωπο του Τεχνικού Επιμελητηρίου Ελλάδας. 
5.   Αμύντα Σπανό Αθανάσιο, προϊστάμενο Τεχνικής Υπηρεσίας Δ.Ε.Υ.Α.Β.. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    589/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια       14-1-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ             
 


